
Pan Leszek Dec: „Otrzymałem od Prezydenta Miasta Suwałk pismo dotyczące 

deklaracji samorządu odnośnie wsparcia budowy lotniska w Suwałkach z prośbą o 

zabezpieczenie w budżecie na 2018 r. kwoty 6,6 mln zł. Chciałbym zapytać, co 

Zarząd Województwa ma zamiar zrobić w tej kwestii?” 

 


